
Wolontariusz w Białostockim Towarzystwie Esperantystów 

 Posiadam zarówno pozytywne jak i trudniejsze doświad-

czenia z wolontariatu , ale ogólnie jestem zadowolony z wyniku i 

rzeczy, które doświadczyłem. A jeśli dodamy nowe przyjaźnie i 

znajomość języka polskiego - to uważam to za bardzo dobry rok 

w moim życiu, i jest to przydatne doświadczenie w dalszym po-

szukiwaniu szczęścia i harmonii w życiu. 

 Chciałbym podkreślić, że w pierwszym miesiącu było mi 

trudno zaaklimatyzować się w nowym kraju. W tym czasie bardzo 

dobrym doświadczeniem dla mnie 

były indywidualne zajęcia z języka 

polskiego. Był to  dla mnie przyja-

zny dialog i pomoc - i poczucie, że 

naprawdę ktoś mnie wspierał. 

Kiedy zacząłem mówić po polsku, 

choć na poziomie podstawowym, 

to mim wielu błędów -  naprawdę 

pomogło mi to w pracy i zrobić 

wiele innych rzeczy.  

ANDRII IANKOVSKYI Z UKRAINY 

CD... 

 Myślę, że program Wo-

lontariatu Europejskiego 

(EVS) to prawdopodobnie naj-

lepszy program Komisji Euro-

pejskiej. Sam program, zakwa-

terowanie i organizowanie pra-

cy wolontariuszy bardzo mi się 

podoba. Jestem bardzo zainte-

resowany kulturą i języ-

kiem"Esperanto" i to jest 

wspaniałe, że jest możliwość 

zostania wolontariuszem w 

organizacji, która w tym się 

specjalizuje i rozwijać się w 

tym kierunku.  

Myślę, że w przyszłym roku na 

naszych kursach pojawią się 

nowi studenci , a także będzie 

więcej lekcji indywidualnych 

lub lekcje w małych grupach z 

języka Esperanto.   
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